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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi kacsalábon forgó kastélyt osztottak ki a 
hűbéreseiknek?" 

Joggal keltett országos felháborodást, amikor Mayer Gábor, a Miniszterelnökség területfejlesztési
államtitkára  lelepleződött,  hogy egy olyan ingatlanban él,  amelyet  EU-s  pénzből  (közpénzből!)
építettek „rekreációs központnak” még 2014-ben.

Nem ez volt az első ilyen jellegű botrány, s törvényszerű, hogy nagyon sokakban alakul ki az a
gondolat, hogy a hatalom egyfajta juttatásként adja a hűbéreseinek azokat a forrásokat, amelyek
kezdetben még turisztikai-gazdasági-szociális  célokat  szolgáló vadászházként,  panzióként,  falusi
vendégházként,  rekreációs  központként,  idősotthonként  stb.  szerepelnek,  majd  a  kötelező
fenntartási időszak után villámgyorsan lakóingatlanná konvertálódnak.

Sokszor előfordul, hogy az elnyert (lenyúlt) források összege jóval nagyobb annál az értéknél, amit
az adott pályázat a kötelező fenntartási időszak alatt egyáltalán előállít.

Az ilyen esetben egyértelmű, hogy a közpénz rosszul lett hasznosítva.

Tisztelettel érdeklődöm: rendelkeznek-e egy olyan összesítéssel, ami azt mutatja, hogy a 2010-es
kormányváltás óta miként alakult a közpénzekkel megsegített pályázati projektek sorsa? Magyarán,
mennyi vadászház, panzió, falusi vendégház, rekreációs központ, idősotthon stb. „élte túl” (s ha
igen,  akkor  mennyivel…)  a  kötelező  fenntartási  időszakot,  vagy  vált  a  haveri  hűbéresek
közpénzeket felzabáló kifizetőhelyévé?

Amennyiben nincs ilyen összesítő, akkor kérem adják magyarázatát annak, hogy miért nincs efféle
utófigyelés!

Várom érdemi válaszukat!
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